
Dostikrat na sejah družbeno-
političnih organtzacij in skup-
i č i n poudarjamo, da delovni
Ijudje in občani zavzeto raz-
pravljajo o tistih sivareh, za ka-
tere imajo interes oziroma o ti-
Stih zadevah, ki jih po domače
rečeno ••žulijo« ali »tiščijO".
Gotovo se boste strinjaii z na-
mi. da je prav komunalna pro-
blematika tista, ki občane zelo
zanjma. Čeprav bodo marsiko-
ge naslednje vrstice razočara-
le. ker govore o (ne)realizaciji
programov komunalnih dejav-
nosti v naši občini do 31. avgu-
sta 1978, pa menimo, da če
drugega ne. lahko dajo pobudo
za delegatska vprašanja v
skupščini komunalne skupno-
sti. Prav !z materiala za sejo
omenjene skupščine, ki bo 12.
oktobra oziroma bolje poveda-
no iz Poročila o realizaciji pro-
gramov komunalnih dejavnosti
v občini Ljubljana-Bežigrad do
31. 8. 1978 (pripravil 10 komu-
nalne skupnosti občine Ljub-
Ijana-Bežigrad), smo vam pre-
pisafi naslednje ocvirke:

ZAMUJA LUZ
/. KS Črnuče: Z izgradnjo

kanatizacije ob Titovi cesti ne
bo možno prtčeti v letošnjam
letu, ker ne botno uspeii pravo-
časno pridobiti gradbenega
dovoijenja. tako za kanalizaci-
jo, kakor ludi za rekonstrukcijo
ceste. kijo fmanciramo iz vtška
posojila za ceste. Gradnja ka-
nalizactje je odvisna od soča-"

sne rekonstrukcije ceste. V iz-
deiavi je lokacijska dokumen-
tacija na Ljubljanskem urbani-
Stičnem zavodu. LUZ S svojo
nalogo kasni. Ta sredstva smo
začasno uporabljali za financi-
ranje gradnje komunalnih na-
prav v zapadnem delu Gmajne
na Črnučah. - VpraŠanJe ure-
dništva: LUZ - Zakaj kasnite z

SAJ Nl RES, PA JE . . .

pomba V. G.) Dela nismo reali-
zirali prej, ker nam je komunal-
no podjetje Ljubl/ana, TOZD
Javna razsvetljava kljub več-
kratntm urgencam dostavila
ponudbo šele po treh mesecih.

In tako naprej, in tako naprej,
bi tahko zapisali ob prebiranju
poročila komunatne skupnosti.
Že laiku se postavlja več vpra-

Kako (ne) potekajo
dela v komunali

izdelavo lokadjske dokumen-
tacije na črnuČah ?

KASNI JAVHA RAZSVET-
LJAVA

2- KS Boris Ziherl: Obnovo
javne razsvetljave v Črtomirovi
ulici ne bomo uspeli realizirati
prej kot v mesecu oktobru, ker
smo od komunalnega podjetja
Ljubljana TOZD Javna razsvet-
Ijava kljub večkratnim urgen-
cam pridobili ponudbo šeie v
roku treh mesecev. VpraSanje
uredništva: TOZD Javna raz-
svetljava: - zakaj ponudba šele
po treh mesecih?

3. KS Dol: Z deli na obnovi
javne razsvetljave bomo pričeli
po 20 septembru in jih zaklju-
čili v začetku oktobra. (6. okto-
bra dela Še niso končana - pn-

šanj, kaj šele delegatom. Zakaj
kasni LUZ. zakaj rabi TOZD
Javna razsvetljava najmanj tri
mesece, da sploh odgovori na
ponudbo. Ali imata ti dve orga-
nizaciji zdruienega dela. ki sta
resda splošnega družbenega
pomena, toliko dela in ne na-
zadnje denerja, da sta za neka-
tere ponudbe gluhi? Ati ne diši
njuno zavlačevanje tudi morda
po -monopolu«, čeprav je ta
izraz morda prehud. Pa vendar,
kot samoupravljalci se s takšno
obrazložitvijo neuresničevanja
zastavijenih nalog prav gotovo
ne moremo strinjati. Kaj pravite
tovariši delegati v samouprav-
nih organih LUZ in Komunal-
nem podjetju Ljubljana TOZD
Javna razsvetljava na to vi?

V. G.


